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ZAKLJUČCI 

3. sjednice Fakultetskog vijeća u ak. god. 2024./2025. 
Sveučilišta u Zagrebu Fakulteta organizacije i informatike, 

održane 5. prosinca 2024. godine, u dvorani 1 na FOI 1, od 12:00 do 14:50 sati 

 
Prisutni na sjednici: 
Članovi Uprave:  
dekanica: prof. dr. sc. Marina Klačmer Čalopa 
prodekanica za znanost, projekte i međunarodnu suradnju: izv. prof. dr. sc. Martina Tomičić 
Furjan 
prodekan za poslovanje i ljudske potencijale: izv. prof. dr. sc. Ivan Malbašić 
prodekan za nastavu i studente: izv. prof. dr. sc. Zlatko Stapić 
prodekan za studijske programe: prof. dr. sc. Zlatko Erjavec 
tajnica Fakulteta: Tatjana Zrinski, univ. spec. iur. 
 
Znanstveno-nastavna radna mjesta: 
izv. prof. dr. sc. Darko Andročec, prof. dr. sc. Igor Balaban, prof. dr. sc. Nina Begičević 
Ređep, prof. dr. sc. Goran Bubaš, prof. dr. sc. Blaženka Divjak, prof. dr. sc. Damir Dobrinić, 
prof. dr. sc. Jasminka Dobša, prof. dr. sc. Melita Draganić, doc. dr. sc. Ivana Đunđek, prof. 
dr. sc. Robert Fabac, izv. prof. dr. sc. Iva Gregurec, izv. prof. dr. sc. Goran Hajdin, izv. prof. 
dr. sc. Nikola Ivković, doc. dr. sc. Nikola Kadoić, doc. dr. sc. Suzana Keglević Kozjak, prof. 
dr. sc. Dragutin Kermek, prof. dr. sc. Valentina Kirinić, izv. prof. dr. sc. Mario Konecki, doc. 
dr. sc. Mladen Konecki, doc. dr. sc. Dina Korent, izv. prof. dr. sc. Vladimir Kovšca, doc. dr. 
sc. Zrinka Lacković Vincek, prof. dr. sc. Alen Lovrenčić, prof. dr. sc. Sandra Lovrenčić, prof. 
dr. sc. Ivan Magdalenić, doc. dr. sc. Marcel Maretić, prof. dr. sc. Renata Mekovec, doc. dr. 
sc. Marko Mijač, doc. dr. sc. Matija Novak, prof. dr. sc. Ruben Picek, izv. prof. dr. sc. Igor 
Pihir, izv. prof. dr. sc. Dijana Plantak Vukovac, prof. dr. sc. Kornelije Rabuzin, prof. dr. sc. 
Danijel Radošević, prof. dr. sc. Markus Schatten, prof. dr. sc. Vjeran Strahonja, doc. dr. sc. 
Tamara Šmaguc, doc. dr. sc. Igor Tomičić, prof. dr. sc. Katarina Tomičić-Pupek, prof. dr. sc. 
Violeta Vidaček Hainš, prof. dr. sc. Ksenija Vuković, izv. prof. dr. sc. Nikolina Žajdela 
Hrustek, doc. dr. sc. Bojan Žugec, doc. dr. sc. Petra Žugec 
 
Nastavna radna mjesta: Jelena Gusić Munđar, dr. sc. Damir Vučić 
 
Suradnička radna mjesta: Maja Cerjan, dr. sc. Marijana Bubanić, dr. sc. socio. Nikolina 
Dreven, Snježana Križanić, Barbara Šlibar 
 
Nenastavna radna mjesta: Irena Žunić 
 
Predstavnici studenata: Gloria Galić, Ana Novak, Ivan Lalić, Ivančica Suhić, Ivan Račan, Klara 
Tepić 
 
Odsutni (opravdali izostanak): izv. prof. dr. sc. Kristina Detelj, izv. prof. dr. sc. Petra Grd, 
izv. prof. dr. sc. Irena Konecki, doc. dr. sc. Bogdan Okreša Đurić, izv. prof. dr. sc. Dijana 
Oreški, prof. dr. sc. Neven Vrček 
 
Odsutni (nisu opravdali izostanak): doc. dr. sc. Robert Kudelić, izv. prof. dr. sc. Katarina 
Pažur Aničić, Ana Kutnjak, Filip Lukić 
 
Ostali prisutni: Ivica Gašparac, Goran Leskovar 
 
Zapisničarka: Lea Friščić  
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Dekanica prof. dr. sc. Marina Klačmer Čalopa pozdravila je sve prisutne i otvorila 3. sjednicu 
Fakultetskog vijeća u ak. god. 2024./2025. 
Prije početka formalnog dijela sjednice, dekanica je članovima FV-a predstavila 
novozaposlenog asistenta Roka Miloševića. 
 
Nakon konstatacije da je kvorum postignut, pristupilo se glasanju o dnevnom redu sjednice. 
 
Glasanje o predloženom dnevnom redu uz dopunu 
Članovi Fakultetskog vijeća (FV) jednoglasno su prihvatili predloženi dnevni red 3. sjednice 
FV-a uz dopunu po točci 15. Odluka o dopuni Odluke za dodjelu nagrada i priznanja čime 
dosadašnja točka 15. postaje točka 16. Ostala pitanja. 
Za prihvaćanje dnevnog reda uz dopunu, kao i za glasanja po ostalim točkama dnevnog reda, 
glasalo se putem LMS sustava Moodle. Nakon što je dekanica zatvorila glasanje, izvijestila je 
članove FV-a o rezultatima glasanja te je za prihvaćanje dnevnog reda uz dopunu glasao 51 
član FV-a (0 protiv, 0 suzdržanih). 
 
 

Točka 1. 
Verifikacija zaključaka 2. sjednice 

Prof. dr. sc. Goran Bubaš predložio je da se Zaključci 2. sjednice pod točkom 2. Informacije 
dekanice dopune tekstom: „Prof. dr. sc. Goran Bubaš pitao je u sklopu točke 2. dnevnog 
reda Informacije dekanice zašto članovima Fakultetskog vijeća nije rečeno o kojem se 
angažmanu radilo za tvrtku AT.AR. d.o.o. koja je radila izvedbeni projekt FOI kampusa, što 
je plaćeno iz sredstava kredita Sveučilišta u Zagrebu. Tvrtki AT.AR. d.o.o., prema podacima 
u Excel datoteci na webu FOI-ja, s naslovom „Javna objava o trošenju sredstava za mjesec 
rujan 2024.“, isplaćeno je 10.000,00 EUR za intelektualne i osobne usluge.“ 
Članovi FV-a jednoglasno su, s 53 glasa ZA, prihvatili zaključke 2. sjednice FV-a održane 21. 
studenog 2024. godine, uz dopunu prof. dr. sc. Gorana Bubaša. 
 
 

Točka 2. 
Informacije dekanice 

Dekanica prof. dr. sc. Marina Klačmer Čalopa informirala je članove FV-a da su 29. i 30. 
studenog 2024. godine održane svečane promocije sveučilišnih prvostupnika i prvostupnica 
informatike i ekonomije te prvostupnika i prvostupnica poslovne informatike, kao i 
sveučilišnih magistara i magistrica informatike i ekonomije Sveučilišta u Zagrebu Fakulteta 
organizacije i informatike. Ove akademske godine FOI je promovirao ukupno 505 
promovenata. 
Na svečanoj dodjeli Hrvatskog kineziološkog saveza, održanoj 29. studenog 2024. na 
Kineziološkom fakultetu u Zagrebu, viši predavač dr. sc. Damir Vučić dobio je priznanje za 
uspješan dosadašnji rad. 
Medijska kuća VIDI organizirala je prestižni odabir 50 najutjecajnijih žena u hrvatskom ICT-
u, a ovogodišnja dodjela VIDI AWARDS istaknula je iznimne žene koje oblikuju domaću hi-
tech scenu. Među nagrađenima su se našle i dvije predstavnice Sveučilišta u Zagrebu 
Fakulteta organizacije i informatike – dekanica prof. dr. sc. Marina Klačmer Čalopa i bivša 
dekanica prof. dr. sc. Nina Begičević Ređep. 
U subotu, 30. studenog 2024., održana je tribina za studentice i studente prve i druge 
generacije specijalističkog studija E-učenje u obrazovanju i poslovanju. 
Na Sveučilištu u Zagrebu je 26. studenoga 2024. održana svečanost dodjele nagrada 
najboljim studentima sportašima za akademsku godinu 2023./2024. Dodjelu nagrada 
zajednički organiziraju Ured za sport Sveučilišta u Zagrebu i Zagrebački akademski sportski 
savez. Među nagrađenim studentima su FOI-jeve stolnotenisačice, Sara Sušac i Karla 
Franović, osvajačice međunarodnih odličja za vrhunske sportske međunarodne rezultate u 
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akademskoj godini 2023./2024. Dodijeljeno im je i priznanje za najbolji kolektiv Sveučilišta 
u Zagrebu u akademskoj godini 2023./2024. u ženskoj konkurenciji kao stolnoteniskom timu. 
Studentski zbor FOI-ja će, u suradnji s Centrom za volontiranje i humanitarni rad, 10. i 11. 
prosinca organizirati tradicionalnu Božićnu humanitarnu akciju, pa dekanica poziva sve da 
se odazovu akciji prikupljanja donacija za Socijalnu samoposlugu. 
Dekanica je uputila čestitke prof. dr. sc. Markusu Schattenu i prof. dr. sc. Nevenu Vrčeku 
koji su imenovani u Sektorsko vijeće XVIII. Informacije i komunikacije. 
Dekanica je podsjetila da je još u srpnju održala predstavljanje projekta Kampus tj. 
rušenja/obnove FOI 2 zgrade pred predstavnicima Ministarstva znanosti, obrazovanja i 
mladih, Ministarstva pravosuđa, uprave i digitalne transformacije, Ministarstva regionalnog 
razvoja i fondova Europske unije, Ministarstva financija, kao i predstavnika Sveučilišta u 
Zagrebu i Varaždinske županije te je postignut dogovor da će se projektna dokumentacija 
korigirati i smanjiti inicijalna investicija. Za korekciju projekta angažirana je ista kuća koja 
je izradila i inicijalni projekt. Podrška projektu postoji i u MZOM-u i na Rektoratu i čekaju 
se daljnji koraci vezani uz osiguranje sredstava. Dekanica dodaje da je pojedine rizike u 
smislu troškova preseljenja za vrijeme trajanja izgradnje novog Kampusa i sl. potrebno 
preuzeti. 
 
 

Točka 3. 
Nastava i studenti 

Prodekan za nastavu i studente izv. prof. dr. sc. Zlatko Stapić prezentirao je članovima FV-
a izvješće o provedenom anketiranju i rezultate anketiranja o procjeni kvalitete nastave 
nastavnika tijekom ak. god. 2023./2024. te  je zahvalio svima koji su osigurali datume za 
anketiranje u tekućoj ak. god. Prema preporukama Povjerenstva za osiguravanje kvalitete 
FOI-ja, iduće godine će se pokrenuti cikličko anketiranje. Prof. dr. sc. Renata Mekovec 
napominje kako je zbog modela anketiranja postignuto da većina anketa bude valjana. Prof. 
dr. sc. Violeta Vidaček Hainš ukazala je na problem s anketama za kolegije 1. godine studija 
zbog velikog odljeva studenata na 1. godini studija.  
Prodekan za nastavu i studente izv. prof. dr. sc. Zlatko Stapić predstavio je analizu županija 
prebivališta upisanih studenata u zadnje dvije ak. godine.  
 
 

Točka 4. 
Studijski programi 

Prodekan za studijske programe prof. dr. sc. Zlatko Erjavec predstavio je članovima FV-a 
analizu prijelaza FOI studenata iz ak. god. 2023./2024. u ak. god. 2024./2025. te zahvalio 
dr. sc. Nenadu Peršiju na pomoći s pripremom podataka. 
Mišljenje stručnog povjerenstva na prijedlog standarda kvalifikacija Sveučilišni prvostupnik 
informatike je dano, prijedlog će se korigirati i predviđa se da će do proljeća biti upisan 
standard kvalifikacija. 
Prodekan je najavio javno savjetovanje za tri prijedloga pravilnika: Pravilnik o studiranju na 
specijalističkim studijima, Pravilnik o cjeloživotnom obrazovanju i Pravilnik o priznavanju 
prethodnoga neformalnoga i informalnoga učenja. Zamolio je sve da se uključe u javno 
savjetovanje i dostave svoje komentare na prijedloge pravilnika. 
 
 

Točka 5. 
Doktorski studiji 

5.1. Promjene nositeljstva i ovlaštenje za izvođenje nastave na doktorskom studiju 
Informacijske znanosti 
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Voditelj doktorskog studija Informacijske znanosti prof. dr. sc. Markus Schatten obrazložio 
je prijedlog promjene nositeljstva na kolegiju doktorskog studija Metodologija 
informacijskog i programskog inženjerstva. 
Članovi FV-a jednoglasno su, s 59 glasova ZA, prihvatili promjenu nositeljstva na doktorskom 
studiju Informacijske znanosti.  
 
 

Točka 6. 
Znanstvenoistraživačka djelatnost, projekti i međunarodna suradnja 

Prodekanica za znanost, projekte i međunarodnu suradnju izv. prof. dr. sc. Martina Tomičić 
Furjan podsjetila je članove FV-a da će se 12. prosinca u 12:00 sati održati Time 4 Science 
na kojem će prof. dr. sc. Dejan Petrović i doc. dr. sc. Zorica Mitrović održati predavanje pod 
nazivom “Utjecaj nastavnih i izvannastavnih aktivnosti studenata na kvalitetu i zadovoljstvo 
životom". 
Prodekanica je podsjetila da su u veljači i ožujku 2025. godine rokovi za prijave Erasmus 
projekata i zamolila nastavnike da, ako postoje planovi i inicijative za prijave, što prije 
unesu informacije u Bazu projekata kako bi se u siječnju mogao planirati koordinacijski 
sastanak. Napomenula je da postoje ograničenja u broju prijava za liniju financiranja 
suradničkih partnerstava. 
HAZU je suizdavač zbornika radova konferencije CRODMA 2024. 
 
 

Točka 7. 
Poslovanje i ljudski potencijali 

Prodekan za poslovanje i ljudske potencijale izv. prof. dr. sc. Ivan Malbašić informirao je 
članove FV-a da su proteklih dana sve brave na dvoranama zamijenjene najnovijim čitačima, 
pa se očekuje puno veća pouzdanost. Sustav je još uvijek u fazi razvoja, pa se u slučaju bilo 
kakvih problema potrebno javiti kolegi Mariju Harjaču. Prate se i tzv. bilješke samih brava 
o greškama, no za potpuno otkrivanje i ispravljanje problema je potrebna i povratna 
informacija nastavnika. Prodekan je naglasio da je ovo u potpunosti FOI proizvod koji je u 
razvoju te moli za strpljenje i pomoć davanjem povratne informacije. U planu je 
postavljanje novih brava na dvoranu 11 i prostoriju s pisačem na FOI 3. Prodekan je zahvalio 
prof. dr. sc. Igoru Balabanu na koordinaciji ovog projekta. 
Prof. dr. sc. Goran Bubaš skrenuo je pozornost na potrebu korekcije Plana javne nabave za 
2024. godinu te ažuriranje Registra ugovora javne nabave. 
 
7.1. Pravilnik o radu 
Prof. dr. sc. Alen Lovrenčić, voditelj Radne skupine za izradu Pravilnika o radu, prezentirao 
je pravilnik s naglaskom na sve izmjene koje su učinjene u odnosu na trenutačno važeći 
pravilnik. Izv. prof. dr. sc. Mario Konecki zatražio je dodatno obrazloženje pojedinih stavaka 
članka 55. 
Članovi FV-a su, s 51 glasom ZA, prihvatili Pravilnik o radu (0 glasova protiv, 3 suzdržana). 
Tajnica Fakulteta Tatjana Zrinski apelira da se svi uključe u javna savjetovanja kada se ona 
provode.  
 
 

Točka 8. 
Sustav osiguravanja kvalitete 

Prof. dr. sc. Renata Mekovec je informirala članove FV-a da su stigle upute Ureda za kvalitetu 
Sveučilišta u Zagrebu vezane uz provođenje anketiranja kvalitete rada nastavnika te se 
Povjerenstvo za osiguravanje kvalitete Fakulteta usuglasilo da će se anketiranje provoditi 
po ranije pripremljenom hodogramu.  
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Prof. dr. sc. Sandra Lovrenčić prezentirala je izvješće o aktivnostima vezanima uz 
međunarodnu akreditaciju sveučilišnog prijediplomskog studija Informacijski i poslovni 
sustavi. 
Prof. dr. sc. Blaženka Divjak dodala je da je dobro povremeno raditi samoanalize, ali treba 
puno više vremena utrošiti na aktivnosti za poboljšanje kvalitete rada kako bi bio ostvaren 
napredak. 
Dekanica prof. dr. sc. Marina Klačmer Čalopa dodala je da 17. prosinca kreće prva edukacija 
vezana uz sustav za akreditaciju, a prof. dr. sc. Zlatko Erjavec ponovno je apelirao da se 
ažuriraju CroRIS profili jer će se od tamo crpiti informacije u procesu reakreditacije.  
 
 

Točka 9. 
Informacije Studentskog zbora SUZG FOI-ja 

Predsjednica Studentskog zbora Gloria Galić informirala je članove FV-a da Studentski zbor 
FOI-ja u suradnji s Centrom za volontiranje i humanitarni rad najavljuju tradicionalnu 
Božićnu humanitarnu akciju. Pozivaju sve djelatnike, nastavnike, studente i prijatelje FOI-
ja da se podrže akciju u što većem broju. Humanitarna božićna akcija održat će se u utorak, 
10. prosinca 2024. godine od 10:00 do 14:00 sati, na lokacijama Student hub (FOI 1) i dvorana 
11 (FOI 2) te u srijedu, 11. prosinca 2024. godine od 10:00 do 14:00 sati u Student hubu (FOI 
1). 
 
 

Točka 10. 
Izvješće o ocjeni doktorskog rada Martine Ptiček 

Članovi FV-a jednoglasno su, s 49 glasova ZA, prihvatili izvješće o ocjeni doktorskog rada 
Martine Ptiček kojim se doktorski rad pod naslovom: SUVREMENI PRISTUPI OBRADI 
PRIRODNOGA JEZIKA – IDENTIFIKACIJA METAFORA U HRVATSKOM JEZIKU vraća na doradu. 
Martina Ptiček dužna je, u roku 6 mjeseci od dana donošenja odluke, na ocjenu predati 
doktorski rad u kojem će biti uvažene primjedbe dane u Izvješću o ocjeni doktorskog rada – 
obrazac DR.SC.-10. 
 
 

Točka 11. 
Pokretanje postupka izbora dr. sc. Nikole Kadoića na znanstveno-nastavno radno 

mjesto izvanrednog profesora za područje društvenih znanosti, polje informacijske 
znanosti na Katedri za organizaciju 

Članovi FV-a jednoglasno su, s 50 glasova ZA, prihvatili prijedlog odluke o pokretanju 
postupka izbora dr. sc. Nikole Kadoića na znanstveno-nastavno radno mjesto izvanrednog 
profesora za područje društvenih znanosti, polje informacijske znanosti na Katedri za 
organizaciju. 
U Stručno povjerenstvo za davanje mišljenja u postupku izbora dr. sc. Nikole Kadoića na 
znanstveno-nastavno radno mjesto izvanrednog profesora za područje društvenih znanosti, 
polje informacijske znanosti, imenovani su: 

1. Prof. dr. sc. Robert Fabac, predsjednik 
2. Prof. dr. sc Nina Begičević Ređep, članica 
3. Prof. dr. sc. Patrizia Poščić (Sveučilište u Rijeci, Fakultet informatike i digitalnih 

tehnologija), članica 
 
 

Točka 12. 
Pokretanje postupka izbora dr. sc. Roberta Kudelića na znanstveno-nastavno radno 
mjesto izvanrednog profesora za područje društvenih znanosti, polje informacijske 

znanosti na Katedri za teorijske i primijenjene osnove informacijskih znanosti 
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Članovi FV-a jednoglasno su, s 48 glasova ZA, prihvatili prijedlog odluke o pokretanju 
postupka izbora dr. sc. Roberta Kudelića na znanstveno-nastavno radno mjesto izvanrednog 
profesora za područje društvenih znanosti, polje informacijske znanosti na Katedri za 
organizaciju. 
U Stručno povjerenstvo za davanje mišljenja u postupku izbora dr. sc. Roberta Kudelića na 
znanstveno-nastavno radno mjesto izvanrednog profesora za područje društvenih znanosti, 
polje informacijske znanosti, imenovani su: 

1. Prof. dr. sc. Sandra Lovrenčić, predsjednica 
2. Prof. dr. sc. Danijel Radošević, član 
3. Prof. dr. sc. Maja Matetić (Sveučilište u Rijeci, Fakultet informatike i digitalnih 

tehnologija), članica 
 
 

Točka 13. 
Izvješće stručnog povjerenstva za davanje mišljenja u postupka izbora jednog 

suradnika na suradničko radno mjesto asistenta u području društvenih znanosti, polju 
informacijske znanosti, na projektu Hrvatske zaklade za znanost “Razvoj karijera 

mladih istraživača – izobrazba novih doktora znanosti“ (NPOO-DOK-2023-10) 
Nakon što je izv. prof. dr. sc. Dijana Oreški prezentirala izvješće stručnog povjerenstva za 
davanje mišljenja, povela se rasprava o zadovoljenju kriterija značajnog individualnog 
rezultata , o dodatnim kriterijima koji se smatraju prednošću pri zapošljavanju (u skladu s 
Odlukom o kriterijima zapošljavanja asistenata) te o kriterijima upisa na doktorski studij. 
Zaključak rasprave u kojoj su sudjelovali prof. dr. sc. Alen Lovrenčić, prof. dr. sc. Vjeran 
Strahonja, prof. dr. sc. Sandra Lovrenčić, prof. dr. sc. Markus Schatten, prof. dr. sc. Goran 
Bubaš, prof. dr. sc. Marina Klačmer Čalopa, prof. dr. sc. Nina Begičević Ređep, prof. dr. sc. 
Blaženka Divjak, prof. dr. sc. Renata Mekovec, prof. dr. sc. Katarina Tomičić-Pupek, doc. 
dr. sc. Bojan Žugec i izv. prof. dr. sc. Dijana Oreški je da je potrebno doraditi izvješće 
stručnog povjerenstva u smislu navođenja točnog datuma upisa kandidatkinje na doktorski 
studij te prilaganja potvrde o prihvaćanju rada. Dorađeno izvješće i potvrda o prihvaćanju 
rada naknadno će se uvrstiti u materijale. 
Članovi FV-a su, s 49 glasova ZA (1 glas protiv, 3 suzdržana), prihvatili izvješće stručnog 
povjerenstva za davanje mišljenja u postupku izbora jednog suradnika na suradničko radno 
mjesto asistenta u području društvenih znanosti, polju informacijske znanosti, na projektu 
Hrvatske zaklade za znanost “Razvoj karijera mladih istraživača – izobrazba novih doktora 
znanosti“ (NPOO-DOK-2023-10) i donijeli odluku da se na navedeno radno mjesto izabere 
Marija Pokos Lukinec, mag. educ. inf., mag. educ. philol. ital. 
 
 

Točka 14. 
Davanje suglasnosti dekanici za poduzimanje pravnih radnji u ime i na račun Fakulteta 

vezano uz Sporazum o partnerstvu u provedbi projekta Regionalni centar za 
predinkubaciju u pametnoj industriji 

Dekanica prof. dr. sc. Marina Klačmer Čalopa ukratko se osvrnula na Sporazum o partnerstvu 
u provedbi projekta Regionalni centar za predinkubaciju u pametnoj industriji s naglaskom 
da je Sporazum prošao i Gradsko vijeće grada Varaždina koji je na sebe preuzeo znatno veći 
financijski rizik nego FOI. Grad Varaždin ujedno je financirao izradu cjelokupne 
dokumentacije, a danas je pristigla i odluka o oslobođenju komunalnog doprinosa. Krajem 
prosinca bit će raspisan natječaj na koji se potrebno javiti. Dekanica naglašava da je ovo 
jedan od većih projekata projekata s kojima se ide u realizaciju i da je svakako potrebno 
preuzeti određene rizike te paralelno sa izgradnjom zgrade osmišljavati i plasirati projekte, 
edukacije i ostali sadržaj jer je ovo institucijski projekt FOI-ja u kojem će svi imati priliku 
participirati i kojim će FOI ostvariti značajan iskorak prema gospodarstvu. Centar za 
predinkubaciju bit će uključen u organizacijsku strukturu Fakulteta.  
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Povela se rasprava u kojoj su sudjelovali prof. dr. sc. Goran Bubaš, prof. dr. sc. Nina 
Begičević Ređep, prof. dr. sc. Markus Schatten, izv. prof. dr. sc. Igor Pihir, prof. dr. sc. 
Robert Fabac, izv. prof. dr. sc. Zlatko Stapić, izv. prof. dr. sc. Goran Hajdin, prof. dr. sc. 
Vjeran Strahonja, prof. dr. sc. Ivan Magdalenić. izv. prof. dr. sc. Ivan Malbašić i prof. dr. sc. 
Marina Klačmer Čalopa na temu vlasništva zgrade Centra za predinkubaciju, financiranje 
troškova studije izvodljivosti, financijske održivosti cijelog projekta te veličine i važnosti 
inicijative. Velik broj članova FV-a pohvalio je inicijativu, a prof. dr. sc. Nina Begičević 
Ređep naglasila je da se radi o velikom iskoraku jer je FOI prvi u Hrvatskoj koji će pokrenuti 
centar ovog tipa i cijeli projekt nudi pregršt mogućnosti ako će ih se znati pametno 
iskoristiti. Pilotiranje programa očekuje se u ožujku 2025. godine s tvrtkama Emily Frey i 
SICK Mobilisis. Dekanica prof. dr. sc. Marina Klačmer Čalopa dodala je da je FOI svjestan svih 
rizika i svih prednosti te da će biti potrebno presložiti i resurse i cijelu organizacijsku kulturu 
Fakulteta kako bi projekt bio uspješan.  
Članovi FV-a su, s 47 glasova ZA (0 glasova protiv, 1 suzdržani), prihvatili prijedlog suglasnosti 
dekanici za poduzimanje pravnih radnji u ime i na račun Fakulteta vezano uz Sporazum o 
partnerstvu u provedbi projekta Regionalni centar za predinkubaciju u pametnoj industriji. 
 
 

Točka 15. 
Odluka o dopuni Odluke o nagradama i priznanjima 

Članovi FV-a jednoglasno su, s 44 glasa ZA, prihvatili prijedlog odluke da se nagrada 
najboljim studentima prema znanstvenim, stručnim i sportskim postignućima dodijeli i 
sljedećim studentima: Karla Franović, Sara Sušac, Tomislav Hlevnjak, Petar Matišić, Stanko 
Smrček i Filip Šoštarić. 
 
 

 
Točka 16. 

Ostala pitanja 
Dekanica prof. dr. sc. Marina Klačmer Čalopa još je jednom podsjetila članove FV-a da će se 
10. prosinca održati Obiteljski dan, a 18. prosinca Dan Fakulteta koji je radni dan te poziva 
sve da prisustvuju svečanoj sjednici i večernjem neformalnom druženju u restoranu The 
Family. 
 
 

DEKANICA: 
 

Prof. dr. sc. Marina Klačmer Čalopa 
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